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Abstract (en)
[origin: US2022077570A1] A timepiece including a case formed of a metal middle part wherein are disposed a metal dial and a remote
communication system provided with a multi-band antenna device arranged above the dial, the communication system including a bracelet of
the timepiece connected at its ends to the middle part and including a body formed of a plurality of fastening elements having different electrical
conduction properties, the arrangement of the fastening elements in the body of the bracelet being configured to achieve an enlargement of the
radiation pattern of the antenna device.

Abstract (fr)
L'invention concerne une piéce d'horlogerie comprenant un boftier formé d'une carrure (40) métallique dans laquelle sont disposés un cadran
métallique et un systéme de communication a distance pourvu d'un dispositif d'antenne (1) multi-bandes agencé au-dessus dudit cadran, le systéme
de communication comprenant un bracelet (49) de ladite piece d'horlogerie relié en ses extrémités a ladite carrure et comprenant un corps formé
d'une pluralité d'éléments d'attache présentant des propriétés de conduction électrique différentes, I'agencement desdits éléments d'attache dans le
corps du bracelet (49) étant configuré pour réaliser un élargissement du diagramme de rayonnement dudit dispositif d'antenne (1).
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